

No. 2125. CONVENTION (No. 86) CONCERNING THE MAXIMUM LENGTH OF CONTRACTS OF EMPLOYMENT OF INDIGENOUS WORKERS. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS THIRTIETH SESSION, GENEVA, 11 JULY 1947<sup>1</sup>

N° 2125. CONVENTION (N° 86) CONCERNANT LA DURÉE MAXIMUM DES CONTRATS DE TRAVAIL DES TRAVAILLEURS INDIGÈNES. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA TRENTIÈME SESSION, GENÈVE, 11 JUILLET 1947<sup>1</sup>

No. 4648. CONVENTION (No. 105) CONCERNING THE ABOLITION OF FORCED LABOUR. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS FORTIETH SESSION, GENEVA, 25 JUNE 1957<sup>2</sup>

N° 4648. CONVENTION (N° 105) CONCERNANT L'ABOLITION DU TRAVAIL FORCÉ. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA QUARANTIÈME SESSION, GENÈVE, 25 JUIN 1957<sup>2</sup>

14 April 1969

RATIFICATION in the name of SOUTH-ERN YEMEN (in respect of Aden)  
(To take effect on 14 April 1970.)

14 avril 1969

RATIFICATION au nom du YÉMEN DU SUD (à l'égard d'Aden)  
(Pour prendre effet le 14 avril 1970.)

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 161, p. 113; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 8.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 320, p. 291; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 8, as well as annex A in volumes 609, 613, 634, 638, 640 and 652.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 161, p. 113; pour les faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 4 à 8.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 320, p. 291; pour les faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 4 à 8, ainsi que l'annexe A des volumes, 609, 613, 634, 638, 640 et 652.